

## Bestyrelsesmøde 06.09.2023

- Tilstede : Christian, Anette, Anja, Anton. Lasse & HH
- Afbud ; Marianne
- Finder sted hos: Anja
- Referent: Hans Henrik
- Ordstyrer:

### 1. Godkendelse af sidste referat:

- Godkendt

### 2. Info. Ved Anette ; Gennemgang af regnskabet for jubilæumsfest godkendt af bestyrelsen.

Selve festen ca. Kr. 124.000 indkøb/inventar så som fryser/soundbox m.m. ca. 24.000 kr. = udstyr som kan lejes ud bruges til kommende arrangementer.

Anette vil sende regning, til HH, videre fra Ejner Buus på containere da de dels ikke kom til tiden og ikke var med høje sider som bestilt, skal have bestilt 10 m<sup>3</sup> sand ved samme lejlighed.

Opråb ved Anette ; udestående i form af bøder vokser, ligesom rykkere ignoreres, derfor husk venligst at dette kan komme i spil

; Venligst indbetal forfalden saldo da dette er 3. Rykker du modtager – såfremt din skyldige saldo ikke er indbetalt inden 10 dage, vil din have overgå til havesalg uden yderlige varsel.

3. Info. Ved Christian ; A) udlejningsdokument for Soundbox udfærdiget, opbevaring ved Anja, pris kr. 100,00 pr. dag. B) vedr. sti mod Vivabolig, Chr. & Anton tager fat i sagen med Vivabolig og får en afklaring, enten en sti der er bred nok til at kunne klippe hækken, eller at Viva bolig selv får hækken klippet (uge 37). C) Info. Om møde med haveejer om fældning af træ på bunker, Chr. Følger det selv til dørs. D) Har haft dialog med kommunen omkring presse interesse for kolonihaver i Aalborg kommune, vi følger det tæt og ingen aftale med kommunen.

4. Info. Ved Salg/Marianne ; Molokker nedgraves ? A) Vi har svært ved at se hvor Molokker kan placeres og forsøg sidste og med specialpap containere var ikke en succes. Kan løsning være ingen pap og plastikcontainere.? Dette punkt tages op til GF.

B) Vandafledning som altid senest 15.11 (der kommer en digital løsning på indmelding inden November v/Tas& Anette. Marianne skal oprette link på hjemmesiden, men mail og postkasse kan stadig bruges. C)

Velkommen til nye ”naboer” i have 161

5. Info. Ved Lasse ; Parkeringskilte kommer i uge 37/38 samt skilt ved indkørsel, vi opsætter skiltene efter 01.11 og inden 31.03 Lasse har opgaven.

Kommunen har sagt nej til opstilling af pavillion pga. bunker er fredet område.

6. Info. Ved Anton ; er nu kommet på byggerimail (takket været Tas) så svartiden er nu max. 1 uge på henvendelser på Byggeri mail. Anton tager del samtalen med Vivabolig om etablering af stien.

7. Info. Ved Anja ; Har nu påbegyndt den #nye havegang” med Lasse og foreslår at vi hver måned præmier en have for flot arbejde med hæk og have/eller særligt socialt man har gjort for andre, som godt eksempel på godt fællesskab, forslaget vedtaget med ca. kr. 400,00 og kommer i spil ved havegang d. 02.10

Hækkene mod trampestien trænger til at blive ”renset” – Anja kontakter de haver de drejer sig om.

**OBS ; Husk der kan bestilles stiklinger ved Anja – max 10 stk. – forventes at komme ultimo Oktober.**

8. Info. Ved HH ; Skilte kommer op og er lakeret inden uge 37, HH sender opgørelse, vurdering og opsigelse til bobestyrer vedr. nyvurderet have.

9. Bankplatform som info. Rum udforskes lidt mere af bestyrelse indtil næste møde.

10. næste møde Torsdag d. 05.10 kl. 18,00 ved Anja (afbud fra HH) Lasse som referent.